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موضوع رتبه بندی و صدور احکام جدید
 از هفته آینده آغاز می شود

وزیر آموزش و پرورش گفت: رتبه بندی)معلمان( و موضوع صدور احکام جدید 
مبتنی  بر نتایج اعتراضات از هفته آینده آغاز می شود و کسانی که اعتراض شان 
وارد شده است، رتبه شان ارتقاء می یابد و رتبه جدید می گیرند. به گزارش ایسنا، 
رضامراد صحرایی در حاشــیه جلســه هیات دولت در جمع خبرنگاران  درباره 
شــهریه مدارس گفت: میزان شهریه مدارس روی سایت مدارس غیردولتی قرار 
گرفته و اگر  از آن شــهریه  بیشــتر دریافت می کنند، شهروندان  شکایت کنند 
تا ما پیگیری کنیم. وی در پاســخ به ســوالی درباره اخذ  شهریه به دلار ، گفت: 
چند مرکز در دولت پیش مجوز داشــتند که با دلار شهریه بگیرند، زیرا مدارس 
تطبیقی هســتند و دانش آموزان آن خارجی اند ولی آن را تســری دادند و این 

کار غیرقانونی است. 
ما به طور جد دنبال این هســتیم که اولا آنرا  برگردانیم و اگر تخلف کردند 
پلمب کنیم.وی افزود: در این دولت بالغ بر هزار مدرســه را یا لغو مجوز کردیم 
و یا دســتور تعطیل موقتشــان را صادر کردیم.وزیر آموزش و پرورش در پاسخ 
به ســوالی درباره اینکه  با مصوبه کمیســیون تلفیق سند جامع سرمایه انسانی 
آموزش و پرورش تهیه می شود، گفت: کمیسیون تلفیق مصوبات خوبی را دیروز 
و امروز داشــته و دارد و هنوز هم تمام نشده است. تدوین جامع منابع انسانی از 
جذب پذیرش تا نگهداشــت و بازنشستگی و سایر موارد آموزش و پرورش است. 
تدوین سند جامع کار ضروری است و برنامه ریزی را راحت تر می کند  و آینده را 
نشان می دهد. وی در پاسخ به این سوال که این سند چقدر کمبودها را  جبران 
می کند؟ گفت: ســند، کمبودی را جبران نمی کند. صحرایی درباره اینکه چقدر 
خوش بینی هســتید برنامه هفتم اجرایی شود؟ تصریح کرد: ان شاءالله برخلاف 

برنامه های قبلی اجرایی تر می شود.
 وی درباره ثبت نام  اتباع افاغنه گفت: اتباع همانطور که تا الان مشکلشان حل 
شده، از الان به بعد هم در چارچوب قوانین  مشکلشان حل می شود.آن دسته از 
اتباعی که شناسه  مهاجر و کد مخصوص را از وزارت کشور نگرفتند، باید آن را 
اخذ کنند، زیرا  شرط ثبت نام است و  محدودیتی برای ثبت نام آنها  وجود ندارد.

وزیر آموزش و پرورش درباره اینکه  در مورد کودکان زیر 18 ســال)محصلین( 
هم در لایحه عفاف و حجاب جرم انگاری شــده است؟ یادآورشد: این موضوع را 
نه شــنیده ام و نه خبر دارم.در لایحه دولت چنین چیزی نیست و لایحه دولت 
بحث جرم انگاری نداشت، بلکه تخلف بود. موضوع برخورد با دانش آموزان نه در 

لایحه بوده و نه اطلاعی دارم. 
وی درباره اینکه در صورت تصویب واکنش شــما نســبت به جرم انگاری از 
کودکان زیر 18 سال در لایحه عفاف و حجاب چیست؟ گفت: باید آن را بررسی 
کنیم و  واکنش ما متناسب با اطلاعات است. وی در ادامه افزود: دو هفته دیگر 
اجلاس بزرگ مدیران مدارس در سراســر کشــور را داریم. در تهران هم  چهار 
هزار مدیر مدرســه دور هم جمع می شــوند و برای آمادگی  برای ســال جدید 
فعالیت هایشان را آغاز می کنند. وی همچنین اظهارکرد: رتبه بندی)معلمان( و 
موضوع صدور احکام جدید مبتنی  بر نتایج اعتراضات از هفته آینده آغاز می شود. 
کســانی که اعتراض شان وارد شده است، رتبه شان ارتقاء می یابد و رتبه جدید 

می گیرند.
وزیر آموزش پرورش در ادامه با اعلام اینکه در کشور ۷۰ هزار تن کاغذ مصرف 
می شود، که ۵۰ هزار تن آن را آموزش و پرورش مصرف می کند. با اشاره به اینکه 
دو روز قبل درخصوص کاغذ تصویب شد که از کاغذ داخلی مصرف کنیم ، گفت: 
برای اولین بار است که در این دولت تمام کاغذمان را از داخل تامین کنیم و امید 
است بتوانیم این مسیر را ادامه دهیم. این کار بزرگی است.وزیر آموزش و پرورش 

گفت: سالیانه 1۵۵ میلیون جلد کتاب چاپ می کنیم.

آموزش

وزارت بهداشت و تامین اجتماعی به اختلاف خوردند

چالش تعرفه گذاری خدمات پرستاری

سرپرست اداره کل طرح های ملی و فراگیر جوانان وزارت ورزش و جوانان خبر داد 

ارائه مشاوره ازدواج و اشتغال به جوانان »خانه جوان« 

مدیرکل بیمه گری و جذب منابع سازمان بیمه سلامت ایران تشریح کرد

جزئیات و نحوه پوشش رایگان بیمه درمانی ۵ دهک نخست درآمدی

رئیس پلیس راهور فراجا نســبت به خرید 
خودروهــای کار کرده وارداتــی بدون پلاک 

ملی هشــدار داد.به گزارش ایســنا، ســردار 
سیدکمال هادیانفر با اشــاره به مصوبه واردات 

خودروهای دســت دوم اظهار کــرد: مجلس 
شورای اســلامی واردات خودروهای دست دوم 

را تصویب و به دولــت ابلاغ کرد. دولت نیز به 
وزارت صمت ابلاغ کرده اســت که خودروهای 

دســت دوم وارد شــود اما فعلا ســازوکار آن 
مشخص نشده است.

وی ادامه داد: موضوع مهمی که وجود دارد 
این اســت که فعلا آیین نامــه ای در خصوص 
نحــوه واردات، تامین ارز و یا میــزان واردات 
مشخص نشده است اما متاسفانه عده ای سود 
جو در فضای مجازی اقدام به انتشار فیلم هایی 
از خودروهای موجود در کشــورهای حاشــیه 
خلیج فارس می کنند و قیمت های غیرصحیح 

نیز مطرح می کنند.
هادیانفــر تصریح کــرد: ســودجویان در 
شــبکه های اجتماعی اقدام به معرفی شماره 
تلفن یا دفاتر در تهران و شهرستان ها می کنند 
که متقاضیان برای واریز پول و ثبت ســفارش 
خــودرو اقــدام کنند در حالی کــه آیین نامه 
اجرایی واردات خودرو هنوز به تصویب هیئت 

وزیران نرسیده است.
رئیــس پلیس راهــور فراجا تاکیــد کرد: 
هموطنان عزیز مبادرت به پیش خرید یا واریز 
وجه ریالی و دلاری به هیچ شخصیت حقوقی 
اعم از افراد و شرکت ها نکنند چون هیچ یک از 
خودروهای مذکور تا ابلاغ آیین نامه اجرایی آن 
از سوی دولت ، قابلیت شماره گذاری را ندارد. 
از این رو لازم اســت تا زمان تعیین ضوابط 
واردات خــودرو در هیات دولت، مردم از خرید 
وسفارش خودروهای وارداتی دست دوم یا صفر 

کیلومتر اجتناب کنند.
رئیس پلیــس راهور فراجا ضمن هشــدار 
تاکیــد کرد: تا زمانی که آییــن نامه و ضوابط 
مصوبه هیئت وزیران برای واردات خودروهای 
کارکرده تصویب نشود هموطنان هوشیار باشند 

و فریب سود جویان را نخورند.

معاون پرســتاری وزارت بهداشت با اشاره 
به رونــد اجرای قانــون تعرفه گذاری خدمات 
پرســتاری در مراکز درمانی، گفت: در زمینه 
پرداخت ها بیشترین مشکل با سازمان تامین 
اجتماعی است که با فشار و پیگیری هایی که 
داشــتیم اولین پرداختی بر این مبنا را اسفند 
1۴۰1 انجام دادنــد و پس از آن هم پرداخت 
دیگــری نداشــتند.دکتر عباس عبــادی در 
گفت وگو با ایسنا، در خصوص آخرین اخبار از 
اجرای قانون تعرفه گذاری خدمات پرســتاری، 
گفت: در ســال 1۴۰1 مبلغ ثابتی از ســوی 
مجلس شورای اسلامی برای این قانون درنظر 
گرفته شــد که شــامل ۵ هزار میلیارد تومان 
به اضافه کارانه ســنتی بود که متاسفانه تنها 
۷۰ درصد از رقم مذکور تخصیص داده شــد 
و ســازمان برنامه و بودجه ۳۰ درصد مبلغ را 
بدهکار وزارت بهداشــت و مراکز ارائه دهنده 
خدمت اســت. امــا امیدواریم بــا مکاتبات و 
پیگیری های دوستان در معاونت توسعه وزارت 

بهداشت، دریافت این وجه از سازمان برنامه و 
بودجه محقق شــود.وی افزود: در سال جاری 
خوشبختانه تامین بودجه قانون تعرفه گذاری 
خدمات پرســتاری وارد ســرانه سلامت شد 
تا تعرفه پرســتاری هم مانند تعرفه پزشــکی 
سقف و کف نداشته باشــد و بر اساس میزان 
خدمتی که هــر همکار انجام می دهد، ضریب 
اشغال تخت، مراجعه بیماران و اسنادی که از 
سوی مراکز به بیمه ها ارسال و تایید می شود، 

اعتبارات پرداخت شود.
عبادی ادامه داد: باتوجه به افزایش ضرایب 
K پرســتاری و ضریب ریالی، بــرآورد ما این 
اســت که دریافتی همکاران نســبت به سال 
قبل خیلی بهتر شــود. دیگر قرار نیست مانند 
گذشــته کارانه در کشــور تقریبا ثابت باشد. 
در مدل جدید به میزان خدمت تولید شــده 
نگاه می کنیم؛ بنابراین شاید مرکزی باشد که 
مراجعات پایین تری داشــته باشد و دریافتی 
همکاران هم کم باشــد، اما در منطقه دیگری 

که به لحاظ بســتری بیماران پر تردد اســت،  
دریافتی پرســتاران هم بیشــتر می شود.او در 
پاسخ به سوالی در خصوص پرداخت مطالبات 
اجرای قانون تعرفه گذاری خدمات پرســتاری 
در ۳ ماهه پایانی ســال 1۴۰۰، تصریح کرد: 
در نهاد ریاســت جمهوری توافق شد که این 
رقم پرداخت شود و قرار بود برای پرداخت به 
پرستاران برای مدت یاد شده، سازمان تامین 
اجتماعی، ســازمان برنامــه و بودجه و بیمه 
ســلامت یا وزارت بهداشت هر کدام یک سوم 
از مبلغ را پرداخت کنند که این اتفاق نیفتاد.
معاون پرســتاری وزارت بهداشت درخصوص 
آخریــن  پرداخت ها به پرســتاران ذیل قانون 
تعرفه گــذاری خدمات پرســتاری، بیان کرد: 
پراکندگــی پرداخــت وجــود دارد. برخــی 
دانشگاه های علوم پزشکی حدود ۶ تا 8 ماه در 
پرداخت عقب هستند و برخی دیگر هم به روز 
هستند. در دانشــگاه های علوم پزشکی سطح 
پایتخت و سایر دانشگاه های بزرگ، همکاران 

تا آخر خردادماه دریافتی داشته اند.
وی افزود: در این زمینه با ســازمان تامین 
اجتماعی بیشترین مشکل وجود دارد و با فشار 
و پیگیری هایی که داشتیم اولین پرداختی را 
اســفند 1۴۰1 انجام دادنــد و پس از آن هم 
پرداخت دیگری انجــام ندادند.عبادی درباره 
اقدامات صورت گرفته برای اصلاح HIS های 
بیمارستانی )سیســتم اطلاعات بیمارستانی(، 
توضیح داد: یکی از مشــکلات ســال گذشته 

 HIS ما ایــن بود که بــا تنوع شــرکت های
مواجه بودیم کــه باعث بروز تاخیراتی شــد 
 HIS اما، خوشــبختانه با انجمن شرکت های
جلسات متعددی برگزار شد و عمده مشکلات 
زیرســاختی در شــرکت های مختلف برطرف 
شده است. ســامانه کارآمد نیز خدمات تولید 
شده در HIS را به ضرایبی که در آیین نامه ها 
آمده اســت، تبدیــل می کند کــه در بخش 

بازتوزیع به ما کمک خواهد کرد.

سرپرست اداره کل طرح های ملی و فراگیر 
جوانــان وزارت ورزش و جوانان با اشــاره به 
افتتاح نخســتین خانه جوان اســتان تهران و 
ارائه خدماتی نظیر مشــاوره ازدواج و اشتغال 
در این خانه جوان، گفت: در ارائه این خدمات 
به اتباع ســایر کشــورها که در ایران ساکن و 
به طور قانونی فعالیــت می کنند محدودیتی 
وجــود ندارد.مجتبی تاجیــک در گفت وگو با 

ایســنا، با اشاره به افتتاح نخستین خانه جوان 
استان تهران، درباره خدماتی که در این خانه 
جوان ارائه می شــود، اظهار کرد: ارائه خدمات 
مشــاوره ازدواج و اشــتغال، ایجاد محیطی به 
منظور گفتگو و تعامل با مســئولین و شنیده 
شــدن حرف جوانــان، تســهیل فعالیت های 
تشکل ها و سمن ها و محلی برای اطلاع رسانی 
خدمات معاونت جوانان از مهمترین کارکردها 

و خدمات خانه جوان به شــمار می رود.وی با 
بیان اینکه برنامه های تشــکل های مردم نهاد 
جوانان مثل کلاس ها و کارگاه های آموزشــی  
و جلسات هم اندیشــی می تواند در این خانه 
جوان برگزار شود، ادامه داد: خدمات یاد شده 
حداقل خدماتی اســت که در تمام خانه های 
جوان کشــور ارائه می شود. ارائه خدمات فراتر 
به ظرفیــت خانه های جوان  بســتگی دارد تا 
بتوانند برنامه های دیگر را هم اجرا کنند. با این 
حال کافه کتاب بخشی است که به طور خاص 
برای خانه جوان اســتان تهران در نظر گرفته 

شده است.
سرپرست اداره کل طرح های ملی و فراگیر 
جوانان وزارت ورزش و جوانــان درباره اینکه 
خدمات یاد شــده به چه افرادی ارائه می شود، 
توضیح داد: این خدمات به تشکل های جوانانی 
که از وزارت ورزش و جوانان و یا ســایر نهادها 

مجوز داشته باشــند ارائه می شود، همچنین 
خدمات فردی ما به همه جوانان ارائه می شود؛ 
با این حال محدودیتی قائل نیســتیم. گرچه 
به طور کلی معاونت جوانان مامور رســیدگی 
به امــور جوانان یعنی  افراد 18 تا ۳۵ ســاله 
است اما می توانیم این خدمات را در حوزه های 
فراغتــی به دانش آموزان و ســایر افراد بالای 
۳۵ ســال هم ارائه دهیــم. در واقع همواره به 
مدیران خانه جــوان توصیه داریــم که مانع 
فعالیت کســی نشوند.تاجیک همچنین تاکید 
کرد که خدمات ارائه شده در خانه های جوان 
به شکل خیلی ارزان و حدودا ۶۰ درصد کمتر 
از ســایر مراکز ارائه می شــود و در عین حال 
برای اقشار مســتضعف تخفیفات ویژه و بعضا 
خدمات »رایگان« ارائه می شــود.وی در بخش 
دیگر سخنان خود با بیان اینکه ما در خانه های 
جوان به ارائه خدمات برای بانوان تاکید داریم، 

گفت: طی ســال های اخیر فضا سازی مناسب 
برای ارائه خدمات به بانوان نداشته ایم و از این 
رو برای جبران این امر، تاکید ما در خانه های 
جــوان بر ارائه خدمات به بانوان اســت. حتی 
می توانیم برخی خدمات را متناسب با خانم ها 
و مادران جوان ارائه دهیم.سرپرست اداره کل 
طرح های ملی و فراگیر جوانان وزارت ورزش و 
جوانان در پایان سخنان خود افزود: همچنین 
خدمات خانه جوان برای اتباع سایر کشورهای 
ســاکن ایران که به شــکل قانونــی فعالیت 
می کنند نیز ارائه می شــود و ما در این راستا 
محدودیتی نداریم.به گزارش ایسنا، خانه جوان 
استان تهران با حدود ۴۰۰ متر مربع در باشگاه 
ورزشی دیهیم در میدان تسلیحات تهران قرار 
دارد و خدماتی همچون خانه کتاب، مشــاوره 
ازدواج، مشــاوره استعدادیابی و اشتغال در آن 

ارائه می شود.

پیرو مشــکلات ایجاد شــده برای برخی 
خبرنــگاران جهت دریافــت کارت بلیت های 
حمــل و نقل، عضو کمیســیون حمل و نقل 
شورای اسلامی شهر تهران گفت: باید معاونت 
حمل و نقل و سازمان فاوای شهرداری تهران 
اشتراک مســاعی کنند تا مشکل کارت بلیت 
خبرنگاران حل شــود و شــورا نیز موضوع را 

پیگیری خواهد کرد.
به گزارش ایســنا، چندســالی اســت که 
بنا به پیشنهاد شــهرداری و تصویب شورای 
شــهر تهران، در هنگام بررسی وضعیت کارت 
بلیت های حمل ونقل عمومی، خبرنگاران نیز 
جزو اقشــار خاص محسوب شده و از تخفیف 
بلیت متــرو و اتوبوس بهره مند می شــوند تا 
حداقل بخشــی از هزینه های رفت و آمد این 

قشــر که برای تهیه خبر مجبور به ســفر به 
نقاط مختلف شهر آنهم به دفعات زیاد هستند 
جبران شده و از ســویی به استفاده از حمل 

ونقل عمومی ترغیب شوند.
رویه اینگونه بود کــه خبرنگاران متقاضی 
دریافت کارت بلیت در ســامانه »تهران من« 
ثبت نــام کرده و بعد از تأیید مدیر مســئول 
برای خبرنگاران پیامک آمده و آنها برای شارژ 
کارت بلیت خود به باجه بلیت الکترونیک در 
ایســتگاه های منتخب مراجعه و کارت بلیت 
خود را شــارژ می کردند؛ اما امسال این رویه 
تغییر کرده و مقرر شــده خبرنــگاران برای 
شــارژ کارت بلیت خود با در دســت داشتن 
اصل کارت ملی، معرفی نامه رسانه )یا کارت 
خبرنگاری(، یک قطعــه عکس ۳×۴ و کارت 

بلیت قبلی به یکی از دفاتر الکترونیک شــهر 
مراجعــه کنند که علاوه بر وجود مشــکلاتی 
برای برخــی خبرنگاران جهت شــارژ کارت 
بلیت هــای قبلی بــرای خبرنگارانی که برای 
اولین بار می خواهنــد کارت بلیت را دریافت 
کننــد در دفاتــر الکترونیک خدماتــی ارائه 
نمی شــود و پاسخ دقیقی هم داده نمی شود و 
این موضوع موجب سردرگمی خبرنگاران شده 

است.
این درحالی اســت که حوزه حمل و نقل 
شهرداری مشــکل را متوجه سازمان فناوری 
اطلاعات شــهرداری تهران )فــاوا( می داند و 
این سازمان هم پاسخگوی وجود این مشکل 
نیست.علی اصغر قائمی در گفت و گو با ایسنا، 
درباره پیگیری شــورای شــهر تهــران برای 

کارت بلیــت خبرنگارانی که می خواهند برای 
نخستین بار این کارت را دریافت کنند، گفت: 
حتما این موضوع را پیگیری می کنیم. اگر این 
مصوبه شورا اســت پس استثنا پذیر نیست و 

همه باید تمکین کنند.

وی افزود: اگر فرایند این موضوع درســت 
پیش بینی نشده است باید حوزه حمل و نقل 
و فاوا شهرداری تهران اشتراک مساعی کنند 
تا مســئله حل شــود و ما هم از سوی شورا 

موضوع را پیگیری خواهیم کرد.

مدیرکل بیمه گری و جذب منابع ســازمان بیمه سلامت ایران با بیان اینکه سه 
دهک اول جامعه تحت بیمه رایگان قرار گرفته بودند، گفت: دو دهک دیگر جامعه هم 
بر اساس مصوبه هیئت وزیران در ۳۰ خرداد به مجموعه بیمه شدگان رایگان سازمان 
بیمه ســلامت اضافه شد و اکنون ۵ دهک از پوشش رایگان بیمه سلامت برخوردار 
هســتند.به گزارش ایسنا، دکتر جمشید شایانفر با تاکید بر اینکه هدف از تأسیس 
سازمان بیمه ســلامت پوشش بیمه آحاد جامعه اســت، توضیح داد: بیمه شدگان 
ســازمان بیمه ســلامت در قالب چهار صندوق بیمه ای هستند؛ یک گروه کارکنان 
دولت با حدود ۵ میلیون نفر و اعضای خانواده آنها، یک گروه روستاییان و عشایر و 
ســاکنین شهرهای با جمعیت کمتر از ۲۰ هزار نفر، یک گروه تحت عنوان صندوق 
سایر اقشار شامل خانواده معظم شهدا، مددجویان بهزیستی و مددجویان کمیته امداد 

امام خمینی )ره(، طلاب و روحانیون تحت پوشش حوزه های علمیه، اتباع خارجی 
و دانشجویان خارجی است.وی افزود: یک گروه دیگر هم وجود دارد که نهاد متولی 
بیمه ای ندارد و به  صورت فردی از طریق دفاتر پیشخوان دولت و یا ورود به سامانه 
درخواست می کنند که تحت پوشش بیمه قرار گیرند که تحت عنوان بیمه ایرانیان 
بیمه می شوند. تعداد افرادی که تحت پوشش بیمه ایرانیان هستند نوسان دارد؛ اما 
حدود 1۷ میلیون نفر هستند که به فراخور اعتبار بیمه ای افراد در حال حاضر بیمه 
حدود 1۲ میلیون نفر از اینها فعال است و بیمه ۵ میلیون نفر هم فاقد اعتبار شده 
است. شایانفر با بیان اینکه سه دهک اول جامعه بیمه رایگان دارند، تصریح کرد: بر 
اســاس قانون مجلس و قانون بودجه از ابتدای سال 1۴۰1 این سیاست دنبال شده 
است و در سال 1۴۰۲ هم ادامه دارد. ما بیمه این افراد را به صورت خودکار و اتوماتیک 
و بدون مراجعه حضوری و درخواســت آنها تمدید کردیم و پیامک فعال شدن بیمه 
برای آنها ارسال شد.وی اظهار کرد: دو دهک دیگر جامعه هم اخیراً بر اساس مصوبه 
هیئت وزیران در ۳۰ خرداد به مجموعه بیمه شــدگان رایگان سازمان بیمه سلامت 
اضافه شــدند و اکنون ۵ دهک از پوشش رایگان بیمه سلامت برخوردار هستند.وی 
افزود: افراد متقاضی برای بیمه شدن می توانند به سامانه شهروند سازمان بیمه سلامت 
مراجعه کرده و اطلاعات خود را ثبت کنند. اگر افراد جزو پنج دهک اول باشند، پیغام 

رایگان شدن بیمه برای آنها ارسال می شود مبنی بر اینکه رقم پرداختی صفر است 
و نیازی به پرداخت نیســت؛ اما اگر جزو دهک های ۶ تا ۹ باشند رقم کاهش  یافته 
به فرد نمایش داده می شود. شایانفر گفت: دهک ۶ قبلًا باید ۳۰ درصد از مبلغ حق 
بیمه را پرداخت می کرد که مبلغ آن در یک سال ۴۳۰ هزار تومان برای هر نفر بود 
امــا، الان این رقم به ۲8۷ هزار تومان کاهش پیدا کرده اســت. همچنین پرداختی 
مشمولین دهک ۷ که در گذشته باید ۴۰ درصد از حق بیمه و مبلغ ۵۷۴ هزار تومان 
را پرداخت می کردند الان به ۴۳۰ هزار تومان رسیده است.وی افزود: مشمولین دهه 
هشت نیز پیش از این می بایست ۶۰ درصد حق بیمه یعنی 8۶1 هزار تومان پرداخت 
می کردند اما الان باید ۵۷۴ هزار تومان بپردازند. مشمولین دهک ۹ نیز در گذشته 
باید 8۰ درصد حق بیمه یعنی یک میلیون و 1۴8 هزار تومان می پرداختند که الان 
باید ۷1۷ هزار تومان پرداخت کنند.در نهایت نیز مشمولین دهک 1۰ مشمول یارانه 
دولت نیستند و وضعیت پرداختی آنها هم در گذشته و هم الان بدون تغییر به مبلغ 
یک میلیون و ۴۳۵ هزار تومان برای یک نفر در سال است.شایانفر که در یک برنامه 
رادیویــی صحبت می کرد در خاتمه با بیان اینکه کد دســتوری #1۶۶۶* وضعیت 
بیمه ای فرد را نشان می دهد، تاکید کرد: افراد پوشش بیمه ای خود را به هنگام بیمار 

شدن موکول نکنند.

رئیس پلیس راهور فراجا هشدار داد

خرید خودروهای کارکرده وارداتی بدون پلاک ملی

تهران گرم تر می شود
بر اســاس اعلام اداره کل هواشناسی استان تهران، وضعیت جوی این استان 
وزش باد شدید در نواحی جنوب غربی و ارتفاعات استان و افزایش تدریجی دما 

پیش بینی می شود.
به گزارش ایســنا، بر اساس بررسی نقشــه های پیش یابی و تحلیل الگوهای 
پیش بینی عددی، وضعیت جوی استان تهران طی پنج روز آینده آسمانی صاف 
تا کمی ابری و در ساعات بعد از ظهر و شب گاهی همراه با وزش باد و در نواحی 
جنوب غربی و ارتفاعات استان گاهی افزایش سرعت وزش باد پیش بینی می شود.

طی سه روز آینده در نواحی پر تردد شهری گاهی کاهش نسبی کیفیت هوا و در 
ارتفاعات گاهی افزایش ابر مورد انتظار است.همچنین از امروز تا شنبه هفته آینده 
)۲۶ تا ۲8 مرداد( روند تدریجی افزایش دما در سطح استان پیش بینی می شود.

در نیمه اول هفته آینده با گذر امواجی ضعیف از شــمال استان، افزایش ابر در 
نواحی شمالی و رخداد بارش پراکنده در ارتفاعات مورد انتظار است.براساس این 
گزارش، آسمان تهران امروز) ۲۶ مرداد( صاف و گاهی افزایش باد با حداقل دمای 
۲۴ و حداکثر دمای ۳۵ درجه ســانتیگراد و در روز جمعه )۲۷ مرداد( صاف، در 
بعد از ظهر قسمتی ابری و گاهی افزایش باد با حداقل دمای ۲۵ و حداکثر دمای 

۳۷  درجه سانتیگراد پیش بینی می شود.

وجود ۴۱۱ پروژه فاقد مجوز زیست محیطی در کشور
رئیس ســازمان حفاظت محیط زیســت با بیان اینکــه در این دولت کلنگ 
هیچ طرح صنعتی و عمرانی بدون مجوز زیســت محیطی بر زمین نخورده است، 
خاطرنشان کرد: ما مشغول ســاماندهی ۴11 پروژه فاقد مجوز زیست محیطی 

هستیم.
به گزارش ایسنا علی سلاجقه با بیان اینکه مطالبات محیط زیستی باید توام 
با بصیرت باشــد، گفت: اگر مطالبه ای طرح شود بدون آنکه جوانب مختلف آن 
سنجیده شود، این مطالبه مشکل ساز خواهد شد.رئیس سازمان حفاظت محیط 
زیست با ذکر یک مثال خاطرنشــان کرد: قانون هوای پاک یکی از مترقی ترین 
قوانین محیط زیستی کشور اســت اما بر اساس واقعیات کشور ما نوشته نشده 

است. از این رو، امکان اجرای کامل آن وجود ندارد.

برگزاری نخستین جشنواره ورزشی
 کارکنان معلول و کم توان حرکتی کمیته امداد

نخستین جشنواره ورزشــی کارکنان معلول و کم توان حرکتی کمیته امداد 
برگزار شد.به گزارش پایگاه اطلاع رسانی کمیته امداد، نخستین جشنواره ورزشی 
کارکنان معلول کمیته امداد برگزار شــد. نویدرضا خدیوی، مدیرکل امور اداری 
و رفاه کارکنان کمیته امداد با اعلام این خبر گفت: نخســتین جشنواره ورزشی 
کارکنان معلول کمیته امداد با هدف ارتقای روحیه نشــاط و تقویت فرهنگی و 

معنوی کارکنان برگزار شد.
وی ادامه داد: رقابت های جشنواره ورزشی کارکنان معلول و کم توان حرکتی 
کمیته امداد در ۲ بخش بانوان و آقایان به مدت یک روز پیگیری شــد.مدیرکل 
امــور اداری و رفاه کارکنان کمیته امداد اظهار کرد: این رقابت ها در رشــته های 
ورزشــی شامل تنیس روی میز، شــطرنج و دارت در ساختمان مرکزی کمیته 
امداد برگزار شد.خدیوی خاطرنشان کرد: از نفرات برتر این رقابت ها در مراسمی با 

حضور رئیس کمیته امداد تقدیر به عمل آمد.

نصب بیش از ۱30 عدد تجهیزات ترافیکی 
در بزرگراه ها و معابر منطقه ۱9

در راستای رسیدگی به وضعیت و به روز رسانی تجهیزات و المان های ترافیکی 
1۳۵ عدد تجهیزات ترافیکــی در بزرگراه ها و معابر نواحی پنجگانه منطقه 1۹ 
نصب می شــود.به گزارش روابط عمومی شــهرداری منطقه 1۹، تورج فرهادی 
شهردار منطقه با اشاره اهمیت رسیدگی به وضعیت تجهیزات ترافیکی به منظور 
آشکارســازی و ایمن ســازی آنها بیان کرد: به همین منظور تجهیزات ترافیکی 
در بزرگراه آزادگان مسیر غرب به شــرق ورودی شهرک گلریز و بزرگراه خلیج 
فارس به سمت قم،۳۵ عدد گاردریل در بزرگراه های شهید هاشمی، علامه عسگر 
و آزادگان نصب و مرمت شــده است.او ادامه داد: به منظور ایمنی هر چه بیشتر 
شــهروندان علاوه بر مرمت و نصب المان های ترافیکی در خیابان شهید زلفی، 
نسبت به نصب ســرعتکاه در خیابان پیروز، استوانه های ترافیکی در میدان های 

باران و ثارالله اقدام شده است.

هواشناسی

محیط زیست

خانواده

شهری

پیگیری شورای شهر برای حل مشکل کارت بلیت خبرنگاران


